
Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 

2017. január 18-án, szerdán 15:03 órakor megtartott  nyílt ülésének 

jegyzőkönyve 

 

1/2017. (I. 18.) határozat a jegyz őkönyv hitelesít őről 
2/2017. (I. 18.) határozat a napirendi pontokról 
3/2017. (I. 18.) határozat az Őrbottyán Város Önkormányzat 2016. évi költségvetésé ről szóló 
8/2016. (III. 3.) önkormányzati rendelet módosításá ról 
4/2017. (I. 18.) határozat a civil szervezetek szám ára kiírt pályázati felhívásról, a civil 
szervezetek támogatásáról 
5/2017. (I. 18.) határozat a civil szervezetek szám ára kiírt pályázati felhívásról, a civil 
szervezetek támogatásáról 
6/2017. (I. 18.) határozat a Humánügyi Bizottság 20 17. évi munkatervér ől 

 
Jegyzőkönyv 

 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testület Humánügyi Bizottságának 2017. január 
18-án, szerdán 15:03 órakor megtartott nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak:  Benedek Éva    bizottsági elnök 

Cserepka András   bizottsági tag 
Kiss László István   bizottsági tag  
Diamantné Bodák Ildikó   bizottsági tag 
 Lévainé Apagyi Erika   bizottsági tag 

   Som Istvánné    bizottsági tag 
Kmetty Károly    polgármester 

   Szabó István     alpolgármester 
 Kiskuti Petra    aljegyző 
Gállné Mezősi Szilvia   jegyző 
Balázsné Szalai Katalin   óvodavezető 
Previák András    Gamesz vezető 
Rohfeld Anita    jegyzőkönyvvezető 

 
Igazoltan távol:  Lehoczky Enikő     bizottsági tag 
 
A meghívó szerinti napirendi pontok:  

Nyílt ülés keretében : 

1. A 2016. évi költségvetés módosítása 

2. A civil szervezetek támogatása, „Civil szervezetek 2017. évi önkormányzati támogatása” címmel 
pályázat kiírása 

3. Humánügyi bizottság munkarendjének elfogadása 

4. Egyebek 

Zárt ülés keretében:  

5. Szociális célú lakás bérleti szerződése 

6. Rendkívüli települési támogatások 

7. Egyebek 

Benedek Éva bizottsági elnök:  Köszöntöm a megjelenteket, megállapítom, hogy a bizottság 6 tagja 
jelen van, a bizottság határozatképes. Lehoczky Enikő jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen. A 
jegyzőkönyv hitelesítésére Diamantné Bodák Ildikó bizottsági tagot kérem fel. Aki a jegyzőkönyv 
hitelesítővel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
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Benedek Éva a bizottság elnöke határozati javaslato t terjesztett el ő a jegyzőkönyv hitelesít őről, 
melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 0 ellenszava zattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 1/2017. (I. 18.)  
határozata a jegyz őkönyv hitelesít őről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a 2017. január 18-án, 
szerdán 15:03 órakor kezdődő ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére Diamantné Bodák Ildikó bizottsági 
tagot választja.  

Benedek Éva bizottsági elnök: A napirendekkel kapcsolatban van-e valakinek módosító javaslata? 
Amennyiben nincs, akkor, aki elfogadja a napirendi pontokat, az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő a napirendi 
pontokról, melyet a bizottság 6 igen szavazattal, 0  ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete  Humánügyi Bizottságának 2/2017. (I. 18.) 
határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a 2017. január 18-án 
tartott ülésének napirendi pontjait az alábbiak szerint fogadja el: 

Nyílt ülés keretében : 

1. A 2016. évi költségvetés módosítása 
2. A civil szervezetek támogatása, „Civil szervezetek 2017. évi önkormányzati támogatása” 

címmel pályázat kiírása 
3. Humánügyi bizottság munkarendjének elfogadása 
4. Egyebek 

Zárt ülés keretében:  

1. Szociális célú lakás bérleti szerződése 
2. Rendkívüli települési támogatások 
3. Egyebek 

 

1. napirendi pont: A 2016. évi költségvetés módosít ása 

Benedek Éva bizottsági elnök: Szerintem minden érthető volt, van-e ezzel kapcsolatban kérdés 
javaslat? Amennyiben nincs hozzászólás, akkor, aki a rendelet módosítást a képviselő testületnek 
elfogadásra javasolja, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 6 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 3/2017. (I. 18.)  
számú határozata az Őrbottyán Város Önkormányzat 2016. évi költségvetésé ről szóló 8/2016. 
(III. 3.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottsága a 2016. évi költségvetési 
rendelet módosítását a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

2. napirendi pont: A civil szervezetek támogatása, „Civil szervezetek 2017. évi önkormányzati 
támogatása” címmel pályázat kiírása  

Benedek Éva bizottsági elnök: A feltételek ugyan azok, amik eddig voltak, módosítás nem nagyon 
történt.  

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Az önrészre vonatkozó rész van kipontozva. 

Cserepka András bizottsági tag: Vannak olyan civil szervezetek, akik csakis az önkormányzati 
támogatásra számítanak. Kérném, hogy figyeljünk oda jobban a civil szervezetek számára megjelenő 
pályázatokra és, ha bármilyen pályázati lehetőségről tudomást szerez a hivatal, akkor tájékoztassuk a 
civil szervezetek képviselőit a lehetőségekről. Ezzel fellendülhetne a hivatal és a civil szervezetek 
közötti kapcsolat. A civil szervezetek több bevételi forráshoz juthatnának, így a működésük is 
hatékonyabb lehetne.  
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Én néztem mostanában a pályázati kiírásokat és most is megjelent pár pályázat, ami az őrbottyáni 
civil szervezetek számára megfelelő lehetne, hiszen pl. a hagyományőrzést helyezik középpontba, 
illetve a testvértelepülések támogatását. Hívjuk fel a figyelmüket arra, hogy ha szeretnének pályázatot 
beadni, akkor nyugodtan kérjenek segítséget tőlünk.  

Kiss László bizottsági tag: Ehhez kapcsolódva szeretném mondani, a civil szervezetekkel 
kapcsolatban azt kell mérlegelni, hogy mit tesznek hozzá a település, a közösség életéhez. Az, hogy 
mi adunk az egész éves működésükhöz egy támogatást, az egy külön történet. Az egy másik dolog, 
amiről beszéltél András, hogy ha az egyesület, civil szervezet szeretne pályázni, akkor az attól függ, 
hogy mire szeretne pályázni és ez, hogy kapcsolódik a település, közösség életéhez. Hasonló volt 
évekkel ezelőtt a sportegyesületnek a fűnyíró pályázata, amihez az önkormányzat biztosította az 
önerőt és azt a fűnyírót tudja használni az önkormányzat is, ahol még füvet kell nyírni. Szerintem ezt 
kell valahol mérlegelni, de ez mindig speciális helyzet. Amennyiben van ilyen lehetőségük a civil 
szervezeteknek, én azt gondolom, hogy keressék meg az önkormányzatot, és ha bizottság elé tudjuk 
hozni a dolgot, akkor tárgyalhatunk arról, hogy mi az, amiben mi tudnánk segíteni.  

Benedek Éva bizottsági elnök: Én azt gondolom, hogy maga a gondolat jó, hogy pályázzanak a civil 
szervezetek. Viszont most ezen az ülésen mi nem tudunk kötelezettséget vállalni, hogy valakinek 
adunk valamennyit, ha kell önrészre. Azt tudjuk megtenni, hogy szólunk a civil szervezeteknek, hogy 
ha önrészre van szükségük, akkor jelezzék felénk, de biztosat ígérni nem tudunk.  

Kiss László bizottsági tag:  Az volt a javaslat, hogy ösztönözzük a civil szervezeteket arra, hogy 
figyeljék a pályázati lehetőségeket. 

Cserepka András bizottsági tag: Szóljunk nekik, hogy van pályázati lehetőség, önrészért forduljanak 
ide, pályázat megírásához forduljanak a művelődési ház vezetőjéhez, kérjenek segítséget. 

Benedek Éva bizottsági elnök: Akkor most arra gondolsz, hogy a hivatal nézi a pályázatokat és ha 
talál olyat, ami a civil szervezeteknek megfelelhet, akkor kiküld egy levelet a civil szervezeteknek, 
hogy pályázati lehetőség van? 

Cserepka András bizottsági tag: Többek között. 

Benedek Éva bizottsági elnök: Ez most is működik, mi mint iskola többször kaptunk pályázati 
felhívásról értesítést az önkormányzattól. Jövőre a civil szervezeteket azzal is szeretnénk segíteni, 
hogy előre hoztuk a pályázat kiírását, hogy januárra már a civil szervezetek tudják, hogy mekkora 
összegű támogatást kapnak.  

Kmetty Károly polgármester:  Nyílván azért, hogy előrehoztuk a pályázat kiírást, a tavalyi évhez 
képest ősszel 2018-ra még inkább előre hoztuk, még több lehetősége van az adott évre kiírt 
pályázatoknál önerőt biztosítani. Amennyiben mégis egy olyan speciális eset adódik, akkor meg lehet 
keresni a bizottságot, akár az önkormányzatot. Fel lehet kérni az önkormányzatot, hogy ez a 
lehetőség van, és akkor akár a képviselő-testület egyedi elbírálás alapján tudja az önrész egy részét 
vagy egész részét átvállalni, nyílván ehhez tudnunk kell a pályázati kiírásról, hogy mégis mire kérik a 
támogatást. Nem értem, hogy miért művelődési házhoz kellene fordulni, a művelődési ház ebben nem 
kompetens, ott pénzt nem tudnak adni, és ott nincs pályázatíró sem. Én úgy gondolom, hogy ha olyan 
feladatról van szó, akkor fel lehet keresni az önkormányzatot, ha a hivatal fel tudja vállalni ennek a 
szakmai kezelését, akkor felvállaljuk, ha pénz kell hozzá és a bizottság és a testület rábólint, akkor 
meglesz hozzá. Nekem minden reggel azzal kezdődik a napom, hogy megnézem a pályázati 
értesítőkben, hogy mik jelentek meg, ma is jelent meg egy civil szervezeti kiírás. Azt találjuk meg, ki az 
a felelős személy, aki a pályázati kiírásokról az értesítéseket leosztja, mert ezt nem mindenkinek kell 
mindig megküldeni, mert nem biztos, hogy mindenkire vonatkozik. Akár a pályázati tanácsadónk is el 
tudja egy adott helyre küldeni. Eddig is, ha segítségért fordult hozzánk egy civil szervezet, mi 
megpróbáltunk nekik segíteni. 

Cserepka András bizottsági tag: Köszönöm szépen ez még jobb. 

Benedek Éva bizottsági elnök: Van-e valakinek módosító javaslata? Van benne egy 9. pont, ami a 
saját forrás értékét tartalmazza, ha szeretnénk, akkor adjuk meg, hogy hány százalék önrész legyen, 
ha nem akkor húzzuk ki a sort.  

Kmetty Károly polgármester: Ezt a részt megfontolásra javasoljuk. Egy olyan civil szervezetet, ami 
csak úgy tud fennmaradni, hogy az önkormányzat támogatására szorul és semmi más bevétele 
nincsen, nem biztos, hogy nekünk kell fenntartanunk. Amennyiben mi előírunk x százalék önrészt, az 
azt jelenti, hogy nekik is meg kell tenni mindent azért, hogy más forrásokból is szerezzenek bevételt. 
Ennek a végig gondolását indikálja ez a 9-es pont.  
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Cserepka András bizottsági tag:  Én ezzel egyetértek. Ne csak arra támaszkodjanak a civil 
szervezetek, hogy az önkormányzattól majd kapnak pénzt. Most jó pályázati lehetőségek vannak a 
civil szervezetek részére.  

Kiss László bizottsági tag:  Én teljesen feleslegesnek tartom, hogy ezt beépítsük, azzal az 
alapgondolattal teljes mértékben egyetértek, hogy a civil szervezetek ne arra építsék a teljes éves 
költségvetésüket, hogy az önkormányzattól kapnak támogatást és attól kezdve más bevételi forrásuk 
nincsen. A másik pedig az, hogy csupán csak mérlegelés kérdése, nekünk nemet kell tudni mondani. 
Ez arra jó, hogy nekünk nem kell kellemetlen helyzetbe kerülnünk, mert ha pályázik egy civil 
szervezet, aki csak erre épít, annak nem kell azt mondanunk, hogy nem. Ez az egyéni elbíráláson 
múlik, mindig meg volt rá a lehetőség, és mindig meg is lesz. Ezt a gondolatot szem előtt kell tartani, 
akkor, amikor döntünk a beadott pályázati igényekről.  

Benedek Éva bizottsági elnök:  Én azt gondolom, hogy azért nincs ebben igazad, mert ennyi erővel 
mi ismerjük az összes helyi civil szervezetet, és akkor az egész pályázat formalitás.  

Kiss László bizottsági tag:  Amíg nem volt ez a fajta rendszer, akkor is működött az, hogy a testületi 
üléseken jelen voltak a civil szervezetek, és a civil szervezetek képviselői elmondták az elmúlt évben 
végzett munkájukat, milyen tevékenységi kört folytatnak, egy teljes képet kaptunk és, ha bármilyen 
kérdésünk volt, akkor azonnal kaptunk rá választ. Szerintem ez egy működő dolog volt. A pályázat 
írásával egy plusz feladat keletkezik számukra, de ezt teljesíteni tudják, ezzel a résszel nincs 
probléma. A civil szervezetek régen is úgy kapták meg a támogatást, hogy ők leírták, hogy milyen 
tevékenységet végez az adott civil szervezet, és, hogy az elmúlt években milyen vállalt feladatai voltak 
és  hogyan vett részt a közösség életében. 

- Kiskuti Petra kiment a teremből 15:29-kor.  

Benedek Éva bizottsági elnök:  Én azt gondolom, hogy ha egy szervezet 300.000 Ft-ot szeretne 
igényelni, akkor attól had várjunk el annyit, hogy kitöltenek 3 papírt. 

Kmetty Károly polgármester:  Azért mindenki emlékezzen vissza rá, hogy amikor ezt a rendszert 
életbe léptettük, mivel itt közpénzről van szó, ennek az elszámolását elég szigorú keretek között kellett 
elszámolni, nem azért tettük, hogy az adminisztrációs feladatokat megnöveljük. 

- Kiskuti Petra visszajött a terembe 15:30-kor. 

Kmetty Károly polgármester:  Az elszámolást visszanézhető módon kell megtenni. Amennyiben egy 
vizsgálatot kap az önkormányzat, arra, hogy a támogatási összegeket mi alapján adta ki, akkor egy 
ilyen pályázati rendszer megfelelő arra, hogy bizonyítani tudjuk, hogy miért. Úgy gondolom, hogy egy 
ilyen dolog mindenféleképpen hasznos és szükséges. 

Cserepka András bizottsági tag:  Az egyik az, hogy nem tudjuk megkerülni a pályázati kiírást, mert 
megváltozott a jogszabályi környezet. És ezeket a támogatásokat a Számvevőszék ellenőrizheti. A 
számvevőszéki vizsgálat várható, ha nem idén, akkor jövőre, és ezt nagyon meg fogják nézni. A másik 
pedig az, hogy szerintem az önkormányzat mondja meg, hogy mit vár el attól a civil szervezettől és ne 
a civil szervezet mondja meg, hogy ezt várom az önkormányzattól, mert akkor tudok működni. 

Diamantné Bodák Ildikó bizottsági tag:  Én csak egy mondatot szeretnék hozzáfűzni, a civil 
szervezetek nem annyit költenek egy évben a működésükre, amennyit az önkormányzattól 
támogatásba kapnak. Be lehet írni bármilyen önrészt, mert például nálunk ez nem lesz számadó, lehet 
az 10% vagy 20% mi annál biztos, hogy többet költünk. 

Kiss László bizottsági tag:  Én egyetértek, hogy ezt kontroll alatt kell tartani, de ha a jogszabály nem 
teszi kötelezővé, hogy önrészt kell megjelölnünk, akkor én ennek nem látom értelmét. 

Benedek Éva bizottsági elnök:  Én 10% önrészt javaslok a 9. pontba írni, van-e más javaslat, 
Amennyiben nincs, akkor, aki egyetért azzal, hogy a 9. pontban 10% önrész szerepeljen, az kérem 
kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testület Humánügyi Bizottságának 4/2017. (I. 18.) 
határozata a civil szervezetek számára kiírt pályáz ati felhívásról, a civil szervezetek 
támogatásáról 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a „Civil szervezetek 
2017. évi önkormányzati támogatása” pályázat 9. pontjában 10%-os önrész előírását javasolja 
elfogadásra a képviselő-testületnek. 

Benedek Éva bizottsági elnök: Aki a pályázat kiírását a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, 
az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 6 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testület Humánügyi Bizottságának 5/2017. (I. 18.) 
határozata a civil szervezetek számára kiírt pályáz ati felhívásról, a civil szervezetek 
támogatásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottsága a határozati javaslatot, 
mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy „Civil szervezetek 2017. évi 
önkormányzati támogatása” címmel pályázatot hirdet a településen székhellyel rendelkező és működő 
egyesületek, civil szervezetek, alapítványok részére, pénzbeli önkormányzati támogatásra. Felkéri a 
polgármestert, hogy az előterjesztés mellékletét képező Pályázati felhívást tegye közzé. 

- a képvisel ő-testületnek elfogadásra javasolja. 

3. napirendi pont: Humánügyi bizottság 2017. évi mu nkatervének elfogadása  

Benedek Éva bizottsági elnök: Van valakinek hozzáfűzni valója, javaslata a napirendhez? A Bursa 
Hungarica minden évben egy hónapot ide-oda csúszik, ez majd második félévben lesz aktuális. 
Nyáron a nyitott iskolaudvar lesz még, amint összetudjuk szedni a gondolatainkat, ez is fel lesz véve a 
napirendek közé. Szeretném tavasszal a sport koncepciót véglegesíteni és behozni a bizottságra és a 
teljesen elkészültet a testületi ülésre. Ugyanígy a kulturális koncepciót is ősszel, és még a temető 
rendelet, amit felülvizsgálunk és amikor elkészül a rendelet tervezet, akkor azt is napirendre tűzzük, 
egyébként pedig amit leírtam a munkatervben, azokat a javaslatokat tenném. 

Kiss László bizottsági tag:  Javaslom, hogy keressünk ezeknek egy időpontot, szerepeljenek a 
munkatervben. 

Benedek Éva bizottsági elnök: Én nem látom értelmét, ez csak rajtunk múlik, engem nem egy papír 
fog ösztönözni, hogy mikorra legyen kész az előterjesztés. Aki a kiküldött javaslat szerint elfogadja a 
humánügyi bizottság 2017. évi munkatervét, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke  határozati javaslatot terjesztett el ő, melyet a 
bizottság 6 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és  0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette 
az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 6/2017. (I. 18.)  
határozata a Humánügyi Bizottság munkatervér ől 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága az előterjesztés 
mellékletét képező 2017. évi munkatervét elfogadja. 

Melléklet 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 6/2017. (I. 18.)  
határozatához  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testülete Humánügyi Bizottságának 2017. évi 
munkaterve 

2017. január 18. szerda  

A 2016. évi költségvetés módosítása  

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: gazdasági vezető 

A Humánügyi Bizottság 2017. évi munkaterve 

Előterjesztő: bizottsági elnök 

Előterjesztés készítője: bizottsági elnök 
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Zárt ülés keretében: 

Szociális kérelmek elbírálása 

Előterjesztő:    bizottsági elnök 

Előterjesztés készítője: szociális ügyintéző 

2017. február 15. szerda  

Őrbottyán Város Önkormányzat 2017. évi költségvetése  

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Őrbottyán Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztet ő ügyleteib ől 
eredő fizetési kötelezettségeinek megállapítása a 2018-2 020. évekre 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Polgármesteri Hivatal 2016. évi beszámolója 

Előterjesztő:  jegyző 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Az alpolgármester 2016. évi beszámolója  

Előterjesztő:    alpolgármester 

Előterjesztés készítője: alpolgármester 

Humánügyi bizottság 2016. évi beszámolója  

Előterjesztő: bizottsági elnök 

Előterjesztés készítője: bizottsági elnök 

Zárt ülés keretében: 

Szociális kérelmek elbírálása 

Előterjesztő:    bizottsági elnök 

Előterjesztés készítője: szociális ügyintéző 

2017. március 22. szerda  

A Művelődési Ház vezet őjének beszámolója a 2016. évi tevékenységr ől 

Előterjesztő:    Művelődési Ház vezetője 

Előterjesztés készítője: Művelődési Ház vezetője 

A 2017. évi Harangok Napja rendezvény programjának elfogadása  

Előterjesztő: Művelődési Ház vezetője 

Előterjesztés készítője: Művelődési Ház vezetője 

Zárt ülés keretében: 

Szociális kérelmek elbírálása 

Előterjesztő:    bizottsági elnök 

Előterjesztés készítője: szociális ügyintéző 

2017. április 19. szerda  

Zárt ülés keretében: 

Szociális kérelmek elbírálása 

Előterjesztő:    bizottsági elnök 

Előterjesztés készítője: szociális ügyintéző 
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2017. május 24. szerda  

Beszámoló az önkormányzat gyermekjóléti és gyermekv édelmi feladatainak ellátásáról 

Előterjesztő:  Humánügyi Bizottság elnöke 

Előterjesztés készítője: aljegyző 

Az Őrbottyáni Napközi Otthonos Óvoda vezet ői pályázati eredményének véleményezése  

Előterjesztő: Társulási Tanács 

Előterjesztés készítője: humánpolitikai ügyintéző 

Zárt ülés keretében: 

Szociális kérelmek elbírálása 

Előterjesztő:    bizottsági elnök 

Előterjesztés készítője: szociális ügyintéző 

2017. június 21. szerda  

Szolgáltatástervezési koncepció felülvizsgálata 

Előterjesztő:  bizottsági elnök 

Előterjesztés készítője: aljegyző 

Zárt ülés keretében: 

Szociális kérelmek elbírálása 

Előterjesztő:    bizottsági elnök 

Előterjesztés készítője: szociális ügyintéző 

2017. augusztus 16. szerda  

Zárt ülés keretében: 

Szociális kérelmek elbírálása 

Előterjesztő:    bizottsági elnök 

Előterjesztés készítője: szociális ügyintéző 

2017. szeptember 20. szerda  

Zárt ülés keretében: 

Szociális kérelmek elbírálása 

Előterjesztő:    bizottsági elnök 

Előterjesztés készítője: szociális ügyintéző 

2017. október 18. szerda  

Helyi Esélyegyenl őségi Program felülvizsgálata 

Előterjesztő:  bizottsági elnök 

Előterjesztés készítője: aljegyző 

Zárt ülés keretében: 

Szociális kérelmek elbírálása 

Előterjesztő:    bizottsági elnök 

Előterjesztés készítője: szociális ügyintéző 
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2017. november 22. szerda  

Zárt ülés keretében: 

Szociális kérelmek elbírálása 

Előterjesztő:    bizottsági elnök 

Előterjesztés készítője: szociális ügyintéző 

2017. december 6. szerda  

A Képvisel ő-testület 2018. évi munkatervének el őkészítése 

Előterjesztő:   polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Zárt ülés keretében: 

Szociális kérelmek elbírálása 

Előterjesztő:    bizottsági elnök 

Előterjesztés készítője: szociális ügyintéző 

4. napirendi pont: Egyebek  

Benedek Éva a bizottság elnöke: Szeretném tájékoztatni a bizottságot, hogy a gyermekorvosi 
rendelő átköltözött.  

Som Istvánné bizottsági tag: Alakulunk, egy két dolog még felmerült, meg is ragadnám a 
lehetőséget, hogy jelezzem, a székekről tudunk, hogy fogunk kapni, viszont szükségünk lenne még 
pólyázókra, mert a másik oldalra is kelleni fog.  

Kmetty Károly polgármester:  Akkor, ha pólyázót kértek, mi majd felvesszük a doktornővel a 
kapcsolatot, mert jött egy olyan információ is, hogy a betegvárót külön nem kívánja használni. Persze, 
ha marad az eredeti terv, akkor természetesen ezt megoldjuk. 

Som Istvánné bizottsági tag: Ez tegnap már megbeszéltük, hogy teljesen külön lesz választva a két 
rendelő. 

Kmetty Károly polgármester:  Ha ez az igény, akkor meglesz a pólyázó. 

Som Istvánné bizottsági tag: És szeretnénk egy darab fogast is. 

Kmetty Károly polgármester: Szerintem ez sem az a tétel, ami gondot okozhatna. Jött egy lakossági 
észrevétel, hogy eddig 8 órakor kezdődött a felnőtt rendelés, most az új felállás szerint a rendelés 9 
órakor kezdődik és többen felvetették, hogy miért. Alapvetően munkaszervezési kérdés, ami nem a mi 
hatáskörünk. A recepción dolgozó hölgy munkaügyi beosztása régen olyan volt, hogy ha egyszerre 
dolgozott a két orvos, akkor 4 órát kellett ott lennie. Így viszont, hogy ne legyen zsúfoltság így Júliának 
egész nap ott kell lennie. Az orvosok illetve a segítő személyzet munkaszervezése és munkaidő 
beosztása miatt lett ez így. Nem az önkormányzat kérte ezt, mi csak abban igyekeztünk lépni, hogy 
szét legyen tolva a két orvos rendelési ideje. Gyakorlatilag így két olyan nap van, a régi rendszerhez 
képest, amikor megváltozik a rendelési idő. 

Benedek Éva a bizottság elnöke: Az Egyebek napirend keretében van-e valakinek mondanivalója? 
Amennyiben nincs, akkor zárt ülés keretében folytatnánk a munkát. 

Benedek Éva a nyílt ülést 15:44 órakor bezárta, a b izottság zárt ülés keretében folytatta a 
munkát. 

 

 Benedek Éva Diamantné Bodák Ildikó 

bizottsági elnök    bizottsági tag, jegyzőkönyv hitelesítő 


